
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

02.03.2015                                              м.Черкаси                                         № 32 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань праці та соціального 

захисту населення 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 4: 

 

Голова комісії                       -  Горбенко Н.А.  

Заступник голови комісії     - Сегеда Ю.Ю. 

Секретар комісії                    - Гретченко І.І. 

Члени комісії:                        - Багрійчук В.П. 

                                                                           

Відсутні 1:                              - Рибак А.М. 

 

Запрошені: 

Карманнік Роман Володимирович – заступник директор Департаменту 

економічного розвитку і торгівлі облдержадміністрації 

Митюк Тетяна Сергіївна - заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Шимчук Олег Іванович - заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації  

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про Стратегію регіонального розвитку Черкаської області на період до 

2020 року 

Доповідає: Карманнік  

Роман 

Володимирович 

- заступник директора 

Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі 

облдержадміністрації  

   



2. Про програму економічного і соціального розвитку області на 2015 рік 

Доповідає: Карманнік  

Роман 

Володимирович 

- заступник директора 

Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі 

облдержадміністрації 

   

3. Звіт про виконання обласного бюджету за 2014 рік 

Доповідає: Митюк  

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора 

Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

   

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1/VI 

«Про обласний бюджет на 2015 рік» 

Доповідає: Митюк  

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора 

Департаменту фінансів 

облдержадміністрації  

   

5. Про внесення змін до обласної комплексної програми „Турбота” на 

2014 – 2020 роки 

Доповідає: Шимчук  

Олег Іванович 

- заступник директора 

Департаменту соціального 

захисту населення 

облдержадміністрації  

6. Різне 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який поінформував депутатів Про Стратегію 

регіонального розвитку Черкаської області на період до 2020 року. 

Доповідач, зокрема, зазначив, що Стратегія враховує пріоритетні цілі та 

завдання, які передбачені Державною стратегією регіонального розвитку на 

період до 2020 року, а також комплекс заходів, спрямованих на підвищення 

конкурентоспроможності регіону, розвиток сільських територій, розвиток 

людського капіталу, екологічну безпеку та збереження довкілля. Наступним 

кроком є робота з розробки Плану заходів щодо реалізації Стратегії на 2015-

2017 роки, в якому відображено конкретні механізми реалізації зазначених 

цілей і завдань.  

 

В обговоренні брали участь:  Горбенко Н.А.,   Сегеда Ю.Ю.,   

Гретченко І.І., Багрійчук В.П. 

 

Горбенко Н.А. запропонувала підтримати проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

 

 



ВИРІШИЛИ:  

проект рішення «Про Стратегію регіонального розвитку Черкаської 

області на період до 2020 року» підтримати і рекомендувати розглянути на 

сесії обласної ради. 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

 Карманніка Р.В. Про Програму соціального і економічного розвитку 

Черкаської області на 2015 рік. Доповідач зазначив, що Програма включає 

найбільш важливі заходи, що будуть здійснюватись в області, та є логічною 

складовою Стратегії розвитку області до 2020 року. Під час підготовки 

основних показників на 2015 рік Департаментом проаналізована значна 

кількість прогнозних публікацій центральних органів виконавчої влади, 

наукових установ і, зокрема, Інституту стратегічних досліджень при 

Президентові України і можу сказати, що однозначного спільного бачення 

перспектив немає.  

 

В обговоренні брали участь:  Горбенко Н.А.,   Сегеда Ю.Ю.,   

Гретченко І.І., Багрійчук В.П. 

 

Горбенко Н.А. запропонувала підтримати даний проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

проект рішення «Про Програму соціального і економічного розвитку 

Черкаської області на 2015 рік» підтримати і рекомендувати розглянути на 

сесії обласної ради. 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2014 рік. 

Доповідач проаналізувала основні аспекти щодо виконання бюджету області 

за 2014 рік, детальніше зупинилась на питаннях, що стосуються соціального 

захисту населення, відповіла на поставлені запитання. Проект рішення «Про 

звіт про виконання обласного бюджету за 2014 рік» додається (додаток 1).  

 

В обговоренні брали участь:  Горбенко Н.А.,   Сегеда Ю.Ю.,   

Гретченко І.І., Багрійчук В.П. 

 

Горбенко Н.А. запропонувала підтримати даний проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

 

 



ВИРІШИЛИ:  

проект рішення «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2014 

рік» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. Про внесення змін до рішення про обласний бюджет на 

2015 рік. Тетяна Сергіївна поінформувала про зміни до бюджету, більш 

детально зупинилась на змінах, що стосуються соціального захисту 

населення, прокоментувала розподіл коштів за пропозиціями депутатів. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 2). 

 

В обговоренні брали участь:  Горбенко Н.А.,   Сегеда Ю.Ю.,   

Гретченко І.І., Багрійчук В.П. 

 

Горбенко Н.А. запропонувала підтримати даний проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

проект рішення «Про внесення змін до рішення про обласний бюджет 

на 2015 рік» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Шимчука О.І., який ознайомив депутатів із змінами, які пропонуються 

до обласної комплексної програми «Турбота» на 2014 – 2020 роки. Текст 

проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 

3). 

  

В обговоренні брали участь:  Горбенко Н.А.,   Сегеда Ю.Ю.,   

Гретченко І.І. 

  

Горбенко Н.А. запропонувала погодити проект рішення та 

рекомендувати до розгляду на черговій сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити проект рішення про внесення змін до обласної комплексної 

програми «Турбота» на 2014 – 2020 роки та рекомендувати до розгляду на 

черговій сесії обласної ради 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 



6. СЛУХАЛИ: 

 Горбенко Р.А., яка ознайомила членів постійної комісії із зверненням 

Смілянського міського голови та депутатів Смілянської міської ради щодо 

фінансування Шевченківської дитячо-юнацької спортивної школи 

«Локомотив» за рахунок коштів обласного бюджету. 

 

В обговоренні брали участь:  Горбенко Н.А.,   Сегеда Ю.Ю.,         

Гретченко І.І., Багрійчук В.П. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Враховуючи звернення Смілянського міського голови та депутатів 

Смілянської міської ради підтримати клопотання щодо виділення коштів з 

обласного бюджету для фінансування Шевченківської дитячо-юнацької 

спортивної школи «Локомотив» та звернутись до директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації Кравченко Н.М. щодо можливого врахування 

клопотання при розгляді змін до обласного бюджету на 2015 рік на наступній 

сесії обласної ради. 

 

«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                         Н.А. Горбенко 

 

                                            

Секретар комісії                                                                  І.І. Гретченко 


